
Van hondenpoep naar energie, Hondenpark en Poepcontainers' 

Bespreekpunten namens GroenLinks / Partij van de Arbeid 
 
1. Waaruit blijkt volgens het college dat er in Groningen voldoende afvalbakken zijn? 

Hoe verklaart het college de klachten over juist te weinig afvalbakken in de stad? 
Wat vinden overige fracties hiervan? Ter vergelijk: in de gemeente Leeuwarden 
zijn er met de helft minder inwoners tweemaal zoveel hondenafvalbakken. 
 

2. In Groningen wordt, net als in Leeuwarden, ook ingezet op voorlichting, 
voorzieningen en verbalisering. Zouden de 'speciale afvalbakken' ook in 
Groningen bij kunnen dragen aan vermindering van overlast? 

 
3. Waarom is het feit dat met de 'speciale afvalbakken' bezuinigd kan worden op 

schoonmaak en onderhoud niet meegenomen in de overweging van het college? 
 


